25. | The Black Box / Multiple n.25



2019, 99 postcards, 25 x 18.5 cm. Courtesy of the artist. Ed. of 99 + 1 A.P.

Pour commander une édition :

To order an edition:

« La boîte noire » est le multiple n.25.

Le multiple « La boîte noire », rèalise en 2019, en edition limitée à 99 exemplaires, est composée par un coffret avec 99 cartes postales, chacune portant un nom différent de Dieu.

Chaque carte postale contient l'un des 99 noms de Dieu répertoriés par la tradition islamique.

En l'absence d'image de Dieu, interdite par l'Islam, il est désigné dans le Coran sous différents noms tels que Le Superbe, Le Créateur, Le Façonneur, Le Suprême et Le Restreint. "The Black Box" is the multiple n.25.

The multiple "The Black Box", made in 2019 and limited to 99 editions, is composed by a box with 99 postacards, each one with a different name of God.

Each postcard contains one of the 99 names of God inventoried by Islamic tradition.

In the absence of an image of God, prohibited by Islam, he is referred to in the Quran by a number of different names such as The Superb, The Creator, The Shaper, The Supreme and The Restricted.

" In the absence of an image of God, prohibited by Islam, he is referred to in the Quran by a number of different names such as The Superb, The Creator, The Shaper, The Supreme and The

mounir fatmi

Restricted. "

Studio Fatmi, November 2019